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Kommunedirektør Ørjan Raknes Forthun
 
Jeg viser til brev sendt 2. januar vedrørende vår bekymring over fremdrift i arbeid med offentlig 
områdeplan for Dalstø – Mjåtveitstø.
I den sammenheng viste jeg også til den signerte samarbeidsavtalen med Meland kommune fra 2017.
 
I etterkant av dette har det vært holdt flere statusmøter med Hogne Haugsdal og Kristin Nåmdal.
Fra vårt perspektiv har det etter bekymringsmeldingen vært arbeidet meget godt med plangrunnlaget fra 
kommunens side.
 
Videre har det vært en orientering og synfaring med Utvalg for areal, plan og miljø i 25. april.
Etter vår oppfatning er planen nå klar for å fremmes for offentlig ettersyn. Jeg viser i den sammenheng 
til underlagsmateriale for utvalgets møte her:
Dokument 23/25786 - Innsending til 1. gongs handsaming for Områderegulering for Dalstø-Mjåtveitstø 
(sing.no)
 
Vi har i denne prosessen fått forståelse av at det var et mål at planen kunne behandles politisk med 
hensyn til offentlig ettersyn i utvalgets møte 7. juni.
Vi har også fått inntrykk av at dette er i tråd med ønske fra politisk hold.
 
Imidlertid har vi fått urovekkende signaler som tyder på at dette målet ikke vil realiseres.
 
Sett i lys av tidsperspektivet fra avtalen med Meland ble undertegnet i 2017, vil jeg understreke 
betydningen av at den gode fremdriften i kommunens behandling av planen fortsetter
slik at planen kan behandles politisk i juni i tråd med uttrykte målsettinger.
 
Sammen med daglig leder for Furefjellet AS kan jeg gjerne ta et møte for å diskutere om det er noe vi kan 
bidra med for at prosessen skjer i tråd med uttrykte målsettinger.
 
Med vennlig hilsen
Kjell J. Sunnevåg
Styreleder, Furefjellet AS
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